

# Bestuursvergadering RC Ducks

Datum/Tijd: 03/04/2024 20:00 | Locatie Clubhuis/TEAMS

**Soort bijeenkomst**  
**Voorzitter**  
**Secretaris**

Bestuursvergadering  
Steven Soederhuizen  
Marjo van den Broek

**Aanwezig:**  
Lars van Beek,  
Marjo van den Broek,  
Steven Soederhuizen

**Gasten:**  
Tim Nouwens

**Afwezig:**

## Notulen

### Opening, vaststellen agenda, goedkeuring notulen

De vergadering wordt om 20:00 geopend. De agenda wordt vastgesteld en de notulen van 5 maart 2024 goedgekeurd.

### Mededelingen

Matz heeft bij Steven voorgelegd dat er minder kosten zullen worden gemaakt voor het wervings initiatief op scholen omdat er minder scholen worden bezocht. Hij wil de mogelijkheid onderzoeken om het budget gelijk te houden zodat er meer kwaliteit kan worden geleverd door de inzet van Monkey Moves.

Steven en Lars hebben gesproken met Oysters over volgend seizoen en de mogelijkheid om cluseren te optimaliseren. Zowel Ducks als Oysters gaan verder onderzoeken wat werkbaar is.

De Cv100 heeft 21 april 2024 haar jaarvergadering. Steven is daarbij uitgenodigd om het jeugdplan van RC Ducks te presenteren. Steven zal samen met Bjorn en Matz uitleg geven hoe het budget wordt besteed. RC Ducks is de Cv100 dankbaar voor de bijdrage.

### Bestuurlijk/Algemeen

#### *Sportakoord bijeenkomst*

De bijeenkomst was niet succesvol voor RC Ducks m.b.t. de mogelijkheden om budget te verkrijgen omdat het te verdelen bedrag klein is en een minimale bijdrage voor individuele clubs betekent. De bijeenkomst was echter wel waardevol vanuit een netwerk oogpunt. Lars heeft contacten gelegd met andere sportvoorzieningen om samenwerking te onderzoeken op het gebied van ledenwerving.

#### *Bijeenkomst district Zuid*

Steven kon niet deelnemen maar Rene van Oysters heeft hem een update gegeven. Lars vraagt of Piet dit soort evenementen misschien op zich zou kunnen nemen.

#### *Fysio*

Piet heeft het bestuur een mail gestuurd m.b.t. toegang tot fysio. Tim is aanwezig voor dit punt en zegt dat dit ook belangrijk is met het oog op blessure preventie. Met activatie oefeningen voorkom je blessures. Steven stelt voor om 1x per week fysio op locatie aan te bieden. Tim vindt dit niet praktisch en acht het beter om iedereen individueel contact op te laten nemen waarbij geblesseerden voorrang hebben. Dan kan ieder de eigen verantwoordelijkheid nemen. Het is belangrijk om aandacht voor je lichaam te hebben. Steven vraagt hoe Tim tegen stagiaires aankijkt. Tim staat hier positief tegenover mits het minimaal 2<sup>de</sup> jaars studenten zijn. Hij stelt voor om in combi met een professional voor geblesseerden een sollicitatie proces te volgen. Tim ziet ook graag een afspraak dat er bij serieuze blessures altijd contact wordt opgenomen met de fysio in het belang van de speler.

Tim gaat binnen zijn netwerk polsen wat de mogelijkheden zijn en Steve zal aan Piet vragen om contact te leggen met stagiaires fysio. Hij zal Tim hier in meenemen. Lars oppert dat pre-season oefeningen misschien onderdeel zijn van het sponsor contract.

Het bestuur vindt fysio een goed initiatief.

### **Financieel**

Lars deelt mee dat het sponsorbord van de Vakgarage in de maak is.

### **Facilitair**

#### *Ledverlichting*

Heiko heeft actief contact met de gemeente maar tot nu toe geen response.

#### *Parkeerterrein*

Hierbij geldt hetzelfde als het punt Ledverlichting.

Lars heeft zorg dat BOSA pot leeg raakt. Wat doen we als de gemeente niet wil bijdragen? Kunnen we dan nog een BOSA aanvragen voor 2025? Steven vraagt of zonder gemeente ledverlichting kunnen realiseren aangezien de terugverdientijd op 4 jaar wordt geschat. Het bestuur besluit om toch de gemeente te blijven benaderen omdat de investering erg groot is voor onze kleine club.

### **Technisch**

#### *Seizoen 2024/2025*

Tim is aanwezig voor dit agendapunt. Het bestuur wil al vooruitkijken naar het nieuwe seizoen en vooral hoe we zaken gaan organiseren. Specifiek ook m.b.t. de senioren. Zoals hierboven beschreven hebben Lars en Steven met de Oysters contact over clusteren.

Het bestuur is benieuwd wat het beeld is van Tim en of hij zich nog een seizoen als trainer kan committeren. Tim vindt het nog te vroeg om nu al een definitief besluit te kunnen nemen omdat hij aan de ene kant een nieuwe loondienst baan heeft en er aan de andere kant ook spelers twifelen of zijn geblesseerd. Tim vindt het meest uitdagend om met spelers te kunnen werken die al op bepaald niveau zijn.

Belangrijk voor Tim zijn gemotiveerde spelers met wie hij richting succes kan werken en verder kan gaan dan alleen de basis trainingen.

Het bestuur heeft veel respect en waardering voor Tim en is ervan overtuigd dat Tim de groep nog veel kan leren.

Lars deelt dat de volgende vergadering met Oysters al op de agenda staat. Als er een goede cluster is dan is dat ook een garantie voor brede selectie.

Tim committeert om eerste week van mei zijn besluit mee te delen.

Bjorn en Matz geven een terugkoppeling over het wervingsinitiatief en scholentoernooi. Alle locaties zijn inmiddels voorzien van materialen zoals lintjes, ballen, etc. Er moet nog een datum worden besloten en gecommuniceerd. Steven zal Graziela nog vragen communicatie op zich te nemen. Bjorn is ook bij de Kindertuin geweest met 14 Monkey Moves. Zij zijn nog op zoek naar een buitenplek voor tijdens vakanties. Bjorn gaat plan maken hoe verder en wie er ook nog kunnen worden aangehaakt e.g. Buurtsport.

### **Event kalender**

#### *Munsel/Selissen event juni 2024*

Marjo gaat een mail opstellen met wat er nog nodig is voor 9 juni. Inmiddels is er bekend dat de event samenvalt met de Ameland trip.

### *Ameland*

Steven neemt contact op met Max m.b.t. status van trip.

### *Familietoernooi*

Piet heeft aangeboden een vriendentoernooi te organiseren. Het bestuur bespreekt dat Piet in de lead is en de datum mag bepalen. Dit zal 1 of 2 juni zijn.

Lars geeft aan dat er nog beperkte animo is voor het riktoernooi van 11 mei. Marjo zegt dat het misschien komt omdat het hemelvaart weekend is. Steven toetst bij Teun.

### **Communicatie**

Geen punten.

### **Actielijst**

Sommige acties zijn afgerond, anderen zijn toegevoegd.

### **Wvttk**

*Gasten volgende vergadering*

Geen gasten.

---

## Besluiten

---